



Bedford, July 9th 2024

Centraide Operation-September

The Centre d'action benevole (CABBE) will be able to give some help to the families with low income of the territory for the school re-entry. That is for the obligatory material or the school account, you could be eligible for these programs.

The interested people will be able to make a request starting wednesday, August 21th while calling the center at 450-248-2473, between 8:00 h and 12:00 h and between 13:00 H and 16:00 H with the following documents:

- The school account of your child
- A proof of residence (most recent invoice with your address like Bell, Hydro, cablodistributor, etc)
- A proof of income

Your request will be evaluated thereafter as soon as possible.

Hoping that these measurements will simplify you the task, please receive, our most cordial greetings.

Marie-Josée Proteau, manager
Centre d'action bénévole de Bedford

35 rue Cyr, C.P. 1696
dgcab@cabbed.org

450-248-2473

Bedford, Qc J0J 1A0
www.cabbed.org



Organisme affilié à



Bedford, le 9 juillet 2024

Centraide Opération-Septembre

Le Centre d'Action Bénévole de Bedford (CABBE) dans sa logique d'apporter un soutien aux familles à faible revenu du territoire pourra encore aider les familles dans le besoin pour la rentrée scolaire 2024-2025. Que se soit pour le matériel obligatoire ou pour le compte scolaire, vous pourriez être éligible à ce programme.

Les personnes intéressées pourront faire une demande à partir du mercredi 21 août 2024 en appelant le centre au 450-248-2473, entre 8 :00 h et 12 :00 h et entre 13 :00 h et 16 :00 h avec les documents suivants :

- Le compte scolaire de votre enfant
- Une preuve de résidence (facture récente avec votre adresse comme Bell, Hydro, câblodistributeur, etc)
- Une preuve de revenu

Votre demande sera par la suite évaluée dans les meilleurs délais.

Espérant que ces mesures pourront vous simplifier la tâche, recevez, Madame, Monsieur, nos salutations les plus cordiales.

Marie-Josée Proteau, directrice générale
Centre d'Action Bénévole de Bedford

35 rue Cyr, C.P. 1696
dgcab@cabbed.org

450-248-2473

Bedford, Qc J0J 1A0
www.cabbed.org



Organisme affilié à